
合肥DHL快递公司 合肥DHL快递国际空运

产品名称 合肥DHL快递公司 合肥DHL快递国际空运

公司名称 安徽瀚徽国际货运代理有限公司

价格 20.00/千克

规格参数 服务类型:国际快递门到门服务
服务区域:全境取件上门
服务时效:全球3-7天送达

公司地址 安徽省合肥市肥西县桃花镇香蒲路安徽永凯工贸
有限责任公司研发中心1栋202（注册地址）

联系电话 18021337385 18055119447

产品详情

合肥DHL国际快递，合肥DHL国际快递电话，合肥DHL国际快递网点。

合肥DHL国际快递服务公司，我们提供上门收件,派件服务,只需您一个电话即可，需要寄
国际快递的朋友可以随时打电话给我，*上门收件哦，

欢迎长期合作工厂,淘宝,贸易公司，网销客户洽谈合作!我们秉承“承载寄托、全程呵护”
的服务理念,*提供个性化、

一站式的**服务,以信心、勇气和去迎接挑战，以积极向上的态度对待人生、克服困难；
开拓、进取、团结、奋斗，

追求成功的坚定信念激励我们永远昂首前行！市区*上门取件，*包装，代理打木箱，欢迎
长期合作工厂,贸易公司，淘宝,网销客户洽谈合作!国际快递注意事项：1、国际快递包裹
重量分实际重量和体积重量两种，将以两种重量中大的一项为计费；2、体积重计算(1).四
大国际快递DHL,UPS,TNT,FedEX包裹体积重量的计算方法：（长 x 宽 x 高)(cm)/5000，长
宽高单位是厘米；(2).EMS邮政速递，对长、宽、高三边中任一单边达到60cm或以上的包
裹进行计算体积重重量计算公式：体积重量(kg)=长*宽*高(cm)/8000；3、国际快递包裹的
货物不足 0.5公斤的，按0.5公斤计费；4、21KG以下货物按照小货计费，按首重、续重

费，计费单位为0.5KG,21KG及21KG以上货物按大货计费；

Hefei DHL International Express, Hefei DHL International Express Telephone, Hefei DHL International Express



Network.

Hefei DHL International Express Service Co., Ltd., we provide door-to-door delivery and delivery services. You only
need one phone call. Friends who need to send international express can call me at any time, * door-to-door delivery,

Welcome long-term cooperative factories, Taobao, trading companies and online sales customers to negotiate
cooperation! We adhere to the service concept of "bearing sustenance and whole-process care", * providing
personalized

One-stop * * service, meet challenges with confidence, courage and courage, treat life and overcome difficulties with a
positive attitude; Pioneering, enterprising, united and struggling,

The firm belief in pursuing success inspires us to keep our heads high forever! In the urban area, * door-to-door
pickup, * packaging, and agent packing are welcome to negotiate cooperation with long-term cooperative factories,
trading companies, Taobao, and online sales customers!

Precautions for international express delivery:

1. The weight of international express package is divided into actual weight and volume weight, and the larger of the
two weights will be charged;

2. Volume recalculation

(1) The calculation method of package volume and weight of four international express DHL, UPS, TNT and FedEX:
(length x width x height) (cm)/5000, and the unit of length, width and height is cm;

(2) EMS postal express, calculate the volume weight and weight of the package with one side of length, width and
height of 60 cm or more: volume weight (kg)=length * width * height (cm)/8000;

3. If the cargo of the international express package is less than 0.5 kg, it will be charged by 0.5 kg;

4. Goods under 21KG are charged as small goods, and the first and second weights
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